

معارض فنية

ألوان محلية

حتى 8 يناير

تزين صور معالم البحرين، من فلعة البحرين الى مناظر الأودية الساحرة والإطلالات على البحر، جدران مقهى «لينا كافيه» في مبنى ويند تاور في الضاحية الدبلوماسية يوميا حتى 8 يناير، وذلك ضمن معرض تقيمه ماريان باسمانز، ويمثل المعرض مجموعة من أعمالها خلال العامين الماضيين، واللذين كانت خلالهما متفعولة ايضا بتنفيذ أعمال وفق طلبات خاصة في مرسمها بالجسرة، وتتراوح ابعاد اللوحات من 50x50 سم إلى 220x150 سم، وهي جميعها منقذة بالوان الاكريليك، الذي مزجته الفنانة أحيانا مع المعجون وأنواع أخرى من الألوان. ونصف باسمانز اسلوب عملها المعاصر يكونه «بواكب العصر لكنه في الوقت نفسه متجذر في الروح الاصيلة للمملكة»، وتقيم الفنانة ايضا دورات فنية تدريبية لمختلف المستويات.

ART

Local colour

Until 8 January

The sights of Bahrain – from the Bahrain Fort to wadis and ocean views – will adorn the walls of Lina's Café, in the Windtower building in the Diplomatic Area, daily until 8 January as part of an exhibition by Marianne Pasmans. The show is a selection of her work from the last two years, during which time she has also been busy in her Jasra studio with private commissions. The works range from 50x50cm to 220x150cm and are all executed in acrylics, in some cases combined with texture paste applied with a palette knife. Pasmans describes her contemporary style as "in keeping with the modern yet rooted spirit of the Kingdom". She also offers art courses at different levels.

i Lina's Café, Diplomatic Area



معارض فنية

معرض الحيوانات البرية

29 يناير - 7 فبراير

سنحتضن قاعة بالاس في فندق الخليج مجموعة من العزلان وطيور الفلامينغو (السنبروش) والابل والأسماك، وذلك عنما ننتضيف المعرض الفريد للفنانة بيمبي مكلويد الذي يحمل عنوان «فضاء سريع الديول». درست مكلويد في الكلية الملكية في لندن، وكانت سابقا مالكة وأمينة لصالة عرض فنية في استراليا، وهي اليوم تقيم في مملكة البحرين.

ART

Mixed media menagerie

29 January-7 February

The Gulf Hotel's Palace Lounge becomes home to a variety of gazelles, flamingos, camels and fish as it plays host to artist Demi McLeod's one-woman show, Ephemeral Space. McLeod trained at the Royal College, London, and has worked as a gallery owner and curator in Australia. She now lives in Bahrain.

i +973 3642 5701, www.demimcleod.com

